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Abstract (en)
A track-laying vehicle (tracked vehicle), especially a bulldozer, having a front attachment (1), the front attachment (1) being operatively connected,
such that it can be raised and lowered, to the track-laying vehicle via hydraulically or pneumatically operating ram arrangements (cylinder/piston
arrangements) (2) and possibly via frame limbs (3) which are articulated on the track-laying vehicle such that they can pivot, and having a box (4)
which is at least partially open at the front and at the bottom in the direction of travel and has a cutting drum (5) which is arranged therein essentially
transversely with respect to the direction of travel and is driven in a revolving manner preferably hydraulically, is characterised by use as a mine-
clearing vehicle, the cutting drum (5) rotating counter to the direction of travel, conveying the mines in front of the cutting drum (5) and causing them
to explode there by the application of pressure. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Kettenfahrzeug, insbesondere eine Planierraupe, mit einem Frontanbau (1), wobei der Frontanbau (1) über hydraulisch oder pneumatisch
arbeitende Zylinder-Kolben-Anordnungen (2) und ggf. über schwenkbar an dem Kettenfahrzeug angelenkte Rahmenschenkel (3) mit dem
Kettenfahrzeug heb- und senkbar wirkverbunden ist und einen in Fahrtrichtung nach vorne und nach unten zumindest teilweise offenen Kasten (4)
mit darin im wesentlichen quer zur Fahrtrichtung angeordneter, vorzugsweise hydraulisch drehangetriebener Frästrommel (5) aufweist, ist durch die
Verwendung als Minen-Räumfahrzeug gekennzeichnet, wobei die Frästrommel (5) gegen die Fahrtrichtung dreht, die Mine vor die Frästrommel (5)
fördert und dort durch Druckbeaufschlagung zur Explosion bringt. <IMAGE>
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